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ZA Bank Limited (the “Bank”) 
 
If you suspect any potential malpractice or misconduct concerning our bank may have 
occurred or is occurring, you may report the issue to the following person(s):  

 

ZA Bank Limited  

Whistleblowing Officer 
Unit 1301, Level 13, Core F, Cyberport 3 
100 Cyberport Road,  
Hong Kong 
 

All personal data provided to the Bank in your reporting (if any) will be kept in strict confidence 
and only be used and disclosed to the necessary persons/authorities for the purposes of or 
directly related to handling of whistleblowing cases. The Bank will process such personal data 
in accordance with any applicable laws and our policies in relation to privacy and personal 
data protection. The Bank will handle the report with care and confidentiality and will treat the 
Whistleblower’s concerns fairly and properly. 

 
 
 

 眾安銀行有限公司 (“本行”) 
 
 

如果閣下懷疑有任何可能已經發生或正在發生的舞弊或不當行為，閣下可將問題報告給以下人

士: 

       眾安銀行有限公司  

       舉報主任  

香港數碼港道 100 號數碼港 3 座資訊科技大道 13 樓 1301 室  

 
您在舉報中向本行提供的所有個人資料（如有）將嚴格保密，並且僅出於處理舉報案件的目的

或與處理舉報案件直接相關的目的而使用和披露給必要的人員/當局。本行將根據任何適用的

法律以及我們有關隱私和個人資料保護的政策處理此類個人資料。本行將謹慎、保密地處理舉

報，並將公平妥善對待舉報人的疑慮。 
 


